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Z á p i s n i c a 
z o zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Blatnici ,   

konaného dňa 8.10.2018 

 
Číslo : 274 /2018              V Blatnici,10.10.2018 

 

Prítomní poslanci OZ : 

 

Ing. Ivica Súkeníková – starostka obce, 

Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, Vladimír Froľa, 

Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 

 

Neprítomný :  Viera Novosedliaková 

 

Kontrolór obce  : Ing. Ľudovít Smik  

 

 

 

P r o g r a m    z a s a d n u t i a   O Z : 

 

 

1.  Otvorenie, schválenie programu 

2.   Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

3.   Kontrola uznesení z posledného zasadnutia OZ 

4.   Prejednanie žiadosti o dotáciu pre TJ Družstevník Blatnica 

5.   Rôzne 

6.   Diskusia 

7.   Návrh na uznesenie 

8.   Záver 

 

R o k o v a n i e 
 

 

1.Zasadnutie obecného zastupiteľstva otvorila starostka obce privítaním prítomných  

poslancov, ktorí sa zúčastnili zasadnutia OZ. Obecné zastupiteľstvo vzhľadom 

k nadpolovičnej účasti poslancov bolo právoplatné pre jeho rokovanie a prijatie 

uznesení v zmysle zákona o obecnom zriadení. Starostka obce oboznámila poslancov 

OZ s programom  zasadnutia obecného zastupiteľstva. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje  program  zasadnutia  OZ. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, Vladi- 

mír Froľa, Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková   
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Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková 

 

2. Voľba overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 

  

Za overovateľov zápisnice boli určení : Vladimír Froľa, Vladimír Ďuris, 

do návrhovej komisie boli navrhnutí :  Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 

a Mgr. art. Karol Čičmanec.  Za zapisovateľku bola určená : Miroslava Štanclová. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje overovateľov zápisnice, návrhovú komisiu a zapiso- 

vateľku zápisnice zo zasadnutia  OZ. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, Vla- 

dimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková  

 

3. Kontrola uznesení z posledného zasadnutia OZ 

  

V tomto bode programu starostka obce informovala o plnení uznesení z posledného 

zasadnutia OZ a konštatovala, že uznesenia sa plnia priebežne. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie kontrolu plnenia uznesenia z posledného OZ. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, Vladi- 

mír Froľa, Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková 

 

4.  Prejednanie žiadosti o dotáciu pre TJ Družstevník Blatnica 

 

 Starostka obce informovala poslancov s doručenou žiadosťou TJ Družstev- 

ník Blatnica o dotáciu v sume 3.000,00 €. Jedná sa o financie, ktoré im boli 

v rozpočte na rok 2018 už pridelené na ich činnosť. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje dotáciu na sumu 3.000,00 € pre Telovýchovnú 

jednotu Družstevník Blatnica. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel,  Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, Vla- 

dimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková 
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6.   R ô z n e 

 

Starostka obce informovala poslancov OZ  o : 

- doručenej žiadosti z advokátskej kancelárie JUDr. Harkabuzovej, ktorá sa 

týka usporiadania vlastníckych vzťahov k pozemku za cintorínom parc. číslo 

KN-C 824/3 o výmere 778 m2, ktorej vlastníkmi sú Elena Lahutová, Jozef 

Koša a Viera Samčíková na tejto parcele sa čiastočne nachádza cesta. Vlastní- 

ci žiadajú obec o zámenu s parcelou KN—E číslo ½ pri ktorej chcú usporia- 

dať aj parcelu č. 759, ktorá je vo vlastníctve SR (v správe SPF) a táto parcela 

je pri kaštieli. Hodnota tejto parcely je neporovnateľne vyššia ako je hodnota 

parcely pri cintoríne. Starostka obce navrhla dať urobiť znalecký posudok 

parcely pri cintoríne a vyplatiť túto sumu vlastníkom, ktorí s týmto návrhom 

nesúhlasia. Bola vyhlásená diskusia v ktorej vystúpil p. Jozef Koša a p. Elena 

Lahutová. ktorí požiadali poslancov OZ o vyriešenie ich žiadosti, nakoľko 

svoju žiadosť podali v zákonnej lehote a trvá to už dlhú dobu a  na svoje nákla- 

dy si dali vypracovať aj geometrický plán parcely. Po vyjadreniach poslan- 

cov OZ, ktorí sú za to, aby sa žiadosť občanov konečne vyriešila, bolo 

navrhnuté a odsúhlasené vytlačiť mapy s obecnými pozemkami, vyznačiť ich  

farebne a vyznačiť bonifikáciu pôdy do najbližšieho zasadnutie obecného 

zastupiteľstva, aby bolo možné navrhnúť žiadateľom výmenu parcely pri cin- 

toríne za inú parcelu, ktorú obec vlastní. 

 

Obecné zastupiteľstvo zaväzuje vypracovať mapu pozemkov patriace obci 

do budúceho zastupiteľstva, vyznačiť bonifikáciu pôdy a ich farebné vyznače- 

nie a podiely obce.  

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, Vla- 

dimír  Froľa, Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková 

 

- úprave rozpočtu č.5 a č. 6 kde bežné príjmy po úprave predstavujú sumu 

478.146,00 €, bežné výdavky sumu 475.467,00 €, kapitálové príjmy po úpra- 

ve predstavujú 10.380,00 €, kapitálové výdavky po úprave 61.360,00 € 

a príjmové finančné operácie po úprave rozpočtu predstavujú 53.885,00 € 

(príloha č. 1 a 2 tejto zápisnice).  

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie úpravu rozpočtu č. 5 a schvaľujú úpravu 

rozpočtu obce č. 6.  

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, Vla-  

dimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková 
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- výber parkovného, ktoré sa vyberalo za posledné dva júnové víkendy, 

celé mesiace júl a august a v septembri cez víkendy. Vybralo sa 14.102 €, 

výdavky boli spolu 5.156,40 € (SBS služba 4.921,80, značky a potvrdenky 

234,60 €) – zisk činí 8.945,60 € 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o výbere parkovného. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková 

 

- bol urobený audit účtovníctva obce za rok 2017 a to auditorkou pre obce 

Ing. Elenou Fiolekovou. Výrok auditorky je, že priložená účtovná závierka 

poskytuje pravdivý a verný obraz finančnej situácie k 31.12.2017. Obec 

Blatnica konala v súlade s požiadavkami zákona o rozpočtových pravidlách. 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o vykonanom audite  

účtovníctva obce. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková 

 

- v autocampingu bol vandalmi zničený majetok (dvere, poháre ...) na vyšetre- 

nie bola zavolaná polícia, ktorá odhadla škodu na sumu 2.000 € pre obec 

a tento prípad je v ich riešení 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o zničení ATC vandalmi. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková 

  

- v rámci projektu „Separujeme lepšie a kvalitnejšie“ z Environmentálneho 

fondu sme získali 5.000 € na vybudovanie stojísk na kontajnery v obci, ktoré 

sme už urobili (pri obecnom úrade, pri materskej škole, pri pamätníku SNP) 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o vybudovaní stojísk na kon- 

tajnery. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 
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Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková 

 

 - projekt na rekonštrukciu komunikácie na Malej strane – prišlo nám rozhod- 

             nutie, že sme splnili podmienky, ale pre nedostatok finančných prostriedkov 

    nemohol náš projekt byť podporený. Tento projekt bude potrebné podať hneď 

    ako vyjde nová výzva 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o projekte na rekonštrukciu 

komunikácie na Malej strane. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková 

 

 - na základe podanej žiadosti na rekonštrukciu strechy požiarnej zbrojnice 

    sme získali finančné prostriedky v sume 30.000 € (rozhodnutie ešte 

    nemáme, ale je to zverejnené na stránke ministerstva vnútra) 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o získaní finančných 

prostriedkov na strechu požiarnej zbrojnice. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková 

 

 - cez mesiace júl a august boli opravené brehy potoka – tieto práce vyko- 

   nali pracovníci Povodia Váhu na ich náklady 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie informáciu o oprave brehov potoka. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková 

 

 - aj obecnú horu v Záhorí zasiahlo poškodenie stromov lykožrútom, mu- 

    seli sme tieto stromy vyťažiť, ťažba stála 12 €/m3 – celkovo sa vyťažilo 

    173 m3 dreva – predaj je za 35 €/m3, zisk je 3.979 €. V lese ostalo pár 

    suchých stromov, ktoré treba vyťažiť – ak by mali záujem nejakí súkrom- 

    níci resp. občania – môžu si ich vyťažiť po dohode s našim lesným hos- 
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    podárom Ing. Ivanom Šúpolíkom – je potrebné stanoviť cenu. Taktiež 

    na budúci rok bude treba vysadiť stromčeky na vyťažené plochy. 

    V diskusii poslanci OZ navrhli ponúknuť vyťaženie dreva v obecnej hore 

    v cene 3,00 €/m3. 

 

Obecné zastupiteľstvo schvaľuje cenu 3 €/m3 za zostatkové drevo z obecnej  

parcely. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková 

 

- dňa 27.10.2018 o 15,00 hod. sa uskutoční slávnostné podujatie venované 

115. výročiu založenia ochotníckeho divadla v našej obci na ktoré pozý- 

vame aj poslancov OZ 

 

Obecné zastupiteľstvo berie na vedomie pozvanie na slávnosť k 115. výročiu 

založenia ochotníckeho divadla v Blatnici. 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková 

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková 

 

7. D i s k u s i a 

 

V diskusii vystúpili : 

 

 - poslanec OZ  Mgr. art. Karol Čičmanec : 

 

vyslovil dotaz k verejnému obstarávaniu strechy ZŠ, kedy a kto bol vo výberovej 

komisii – na dotaz odpovedala starostka obce 

 

 - občan obce p. Martin Műller : 

 

požiadal starostku obce o vysvetlenie, či Ing. Šottníková už zapracovala požia- 

davky občanov do územného plánu obce a či má obec stavebný dozor na rekon- 

štrukciu strechy – odpovedala starostka obce 

 

 - poslanec OZ  Ing. Jaroslav Bágel : 

 

požiadal starostku obce o vysvetlenie, že na mimoriadnom zasadnutí OZ sa do- 

hodlo, že Ing. Šotníková do konca septembra zapracuje požiadavky občanov 
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do územného plánu obce a predloží ho obecnému zastupiteľstvu, nakoľko sa tak  

nestalo, dôrazne žiada, aby na najbližšom zasadnutí OZ, ktoré sa uskutoční 5.11.2018   

za prítomnosti Ing. Šottníkovej boli vyhodnotené pripomienky od občanov k územnému 

plánu obce 

 

 

 - občan obce JUDr. Michaela Mendelová : 

 

upozornila starostku obce, že OZ schválilo zapožičanie premietacieho prístroja 

z kina, ale na internetovej stránke obce je zverejnená darovacia zmluva, čo by 

znamenalo, že premietací prístroj je darovaný a nie zapožičaný. Taktiež je zverej- 

nená zmluva o nájme poľnohospodárskej pôdy  uzavretá medzi obcou a PD Ga- 

der Blatnica na dobu 10 rokov – o zmluve nerozhodlo obecné zastupiteľstvo. 

Starostka obce poďakovala za upozornenie a uistila poslancov OZ, že zmluva 

o výpožičke bude opravená  a na PD bude listom oznámená neplatnosť nájomnej 

zmluvy z 9.8.2018. Následne bude zverejnený zámer prenájmu poľnohospodárskej 

pôdy podľa osobitného zreteľa v zmysle zákona č. 138/1991 Z. z., § 9 a, odsek 9, 

písmena c - z dôvodu rozdrobenosti pozemkov a zceleniu pre lepšie obhospodáre- 

nie pozemkov a na najbližšom zasadnutí OZ sa odsúhlasia podmienky uzavretia 

nájomnej zmluvy 

 

 

 - občan obce p. Ján Čillo : 

 

navrhol z dôvodu parkovania motorových vozidiel riešiť v ulici od čísla súpisného 

269 až po 245 (tzv. vládnu ulicu) za jednosmernú – starostka obce informovala, 

že toto riešenie nie je vhodné, lebo jednosmerka by platila aj pre bicyklistov 

a s tým by občania bývajúci v tejto ulici nesúhlasili. 

 

 

9. Návrh na uznesenie  

 

Predsedníčka návrhovej komisie predložil  poslancom OZ návrhy na uznesenie, 

ktoré boli jednohlasne schválené. 

 

Za hlasovali : Ing. Jaroslav Bágel, Mgr. art. Karol Čičmanec, Vladimír Ďuris, 

Vladimír Froľa, Magdaléna Kozáková,  Mgr. Janka Špániková  

Proti hlasovali : 0 

Zdržali sa hlasovania : 0 

Neprítomný : Viera Novosedliaková 
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10.   Záver 

 

 Po vyčerpaní programu starostka obce poďakovala poslancom OZ za účasť 

na tomto  zasadnutí OZ .  

 

 

 

 

               Ing. Ivica Súkeníková 

                  starostka obce 

 

 

Overovatelia zápisnice : 

 

Vladimír Froľa 

 

 

Vladimír Ďuris 

 

 

 

 

Zapisovateľka : 

 

Miroslava Štanclová 
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U z n e s e n i a 

 zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva v Blatnici,  dňa 8.10.2018 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 38/2018    schvaľuje : 

 

program zasadnutia, overovateľov zápisnice – Vladimír Froľa a Vladimír Ďuris, 

návrhovú komisiu – Magdaléna Kozáková, Mgr. Janka Špániková a Mgr. art. Karol 

Čičmanec, zapisovateľka – Miroslava Štanclová 

    

                                                                                                                                                                                                               

Obecné zastupiteľstvo  

 

číslom uznesenia 39/2018    berie na vedomie : 

 

- kontrolu plnenia uznesení z minulých zasadnutí OZ, 

- informáciu o výbere parkovného, 

- informáciu o vykonanom audite účtovníctva obce, 

- informáciu o zničení ATC vandalizmom, 

- vybudovaní stojísk na kontajnery 

- úpravu rozpočtu obce č. 5 

- informáciu o projekte na rekonštrukciu komunikácie na Malej strane 

- informáciu o získaní finančných prostriedkov na strechu hasičskej zbrojnice 

- informáciu o oprave brehov potoka 

- pozvanie na slávnosť k 115. výročiu založenia ochotníckeho divadla v obci 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

Číslom uznesenia 40/2018    schvaľuje : 

 

dotáciu na sumu 3,000,00 € z rozpočtu obce pre Telovýchovnú jednotu Blatnica 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 41/2018    schvaľuje : 

 

úpravu rozpočtu obce č. 6 
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Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 42/2018    schvaľuje : 

 

cenu za zostatkové drevo z obecnej hory – 3,00 €/m3 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 43/2018    zaväzuje : 

 

vypracovať mapu pozemkov patriacich obci – vyznačiť ich farebne, aj bonifiká- 

ciu pôdy a podiely do budúceho zatupiteľstva 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 44/2018    žiada : 

 

vyhodnotenie pripomienok od občanov k ÚPN obce od Ing. arch. Šottníkovej 

na najbližšie zasadnutie OZ dňa 5.11.2018 – za jej prítomnosti 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 45/2018    žiada : 

 

o zmenu darovacej zmluvy na zmluvu o výpožičke premietacieho prístroja 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 46/2018    konštatuje : 

 

neplatnosť nájomnej zmluvy zo dňa 9.8.2018, ktorá bola uzavretá medzi Obcou 

Blatnica a PD Gader  Blatnica na prenájom poľnohospodárskej pôdy, ktorá bola 

uzatvorená v rozpore so zákonom číslo 138/1991 Z.z. 

 

 

Obecné zastupiteľstvo 

 

číslom uznesenia 47/2018    schvaľuje : 

 

zámer nájmu poľnohospodárskej pôdy podľa osobitého zreteľa v zmysle zákona 
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číslo 138/1991 Z.z., § 9 a, ods.9, písm. c, z dôvodu rozdrobenosti pozemkov 

a zceleniu obhospodárovaných pozemkov 

 

 

Uznesenia boli jednohlasne schválené. 

 

 

 

 

        Ing. Ivica Súkeníková    

                starostka obce 

 

          

Návrhová komisia: 

 

 

 

Magdaléna Kozáková 

 

 

Mgr. Janka Špániková 

 

 

Mgr. art. Karol Čičmanec 

 

 

 


